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Az Országgyűlés elnöke részére

Heben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 .§-a alapján „Mire számíthat a vízügyi, árvízvédelmi szakigazgatás, valamint
az árvíz veszélyeztette területek lakossága ajövőben? címmel írásbeli választ igénylő kérdést

kívánok benyújtani

Perlányi Miklós
környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrnak

Tisztelt Miniszter úr!

Idén tavasszal ismét az érdeklődés középpontjába került az árvízvédelem és a védekezésre
való felkészülés költségvetési háttere . Ezért kérem Miniszter Úrtól, hogy a vízügyi
igazgatóságok tapasztalatai szerint nevezze meg, hogy egyes folyókon melyek azok a
folyamszakaszok, ahol a legnagyabb veszélynek vannak kitéve a védő gátak esetleges árvíz
esetén?
Kérem, részletesen tájékoztasson a szakigazgatóságok idei tapaszfalairól az árvízvédelmet
illetően. Tekintettel az olyan természeti katasztrófák által sújtott településekre, mint
Mátrakeresztes, Mád, Bodrogkeresztúr, Szegilong, Szegi, Bodrogkisfalud, Tállya, kérdezem
Miniszter Urat:

1 . Végeztek-e ezeken a természeti katasztrófaa által sújtott településeken olyan vizsgálatokat,
amelyekből egyértelműen kiderül, hogy mi okozta az árvizet?

2. Kérdezem továbbá, van-e elképzelése a szaktárcának az Országos Meteorológiai Szolgálat
megerősítésére, annak érdekében, hogy a viharok előrejelzése, pontosabban a jelenleginél
rövidebb idő alatt történjen?

Várom Miniszter úr válaszát !

Budapest, 2005 . június 6.

Üdvözlettel :

Dr. Turfi-Kovács Béla

Írásbeli választ igénylő kérdés
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